
Bestyrelsens arbejde v/Ove Christensen, formand

Det har været en travl sæson med mange spændende opgaver og møder 
og godt samarbejde i bestyrelsen – i 2023 gik Georg Severinsen bort og 
blev afløst af Jacob Juel Olesen, der indtrådte bestyrelsen.

En af de ændringer vi har foretaget i 2023 er at ændre Baneudvalget og 
endvidere nedsat et projektudvalg for at kunne reagere hurtigere med 
store tidskrævende og tunge økonomiske projekter.



Bestyrelsen har 2023 haft følgende fokuspunkter.
• Optimering af banen
• Visioner og strategi
• Klubber i klubben åben for alle
• Fokusere på at inkludere nye medlemmer
• Fokusere på flere greenfee spillere
• Økonomien, herunder kontingent-opkrævning, optimering af lån,
     Frederikshavnordningen med meget mere



Servicecentret

Flot første sæson med det nye servicecenter – forhallen med glas giver en 
venlig modtagelse af medlemmer og gæster. Der har været fokus på service, 
nybegyndere, øgede indtægter til klubben. 

Tak til Philip for ekstraordinært arbejde med ombygning af servicecentret. Der 
har også været et væsentligt arbejde med at tilpasse regnskabssystemer mv for 
klubben. Endelig en kæmpe stor indsats for arbejde med sponsorater, der satte 
rekord i 2023.



Bistroen

Det blev så det sidst år med Christina, hun har valgt at stoppe ved 
udgangen af 2023. Der skal lyde en kæmpestor tak til Christina for 
hende fantastiske gode mad og service.

Christina har altid været klar ti at lave et godt tilbud enten til klubbens 
klubber eller medlemmer eller andre.

Det er Christinas fortjeneste, at Frederikshavn Golfklubs Bistro har fået 
et godt ry over hele byen.



Brasseriet

Der skal lyde et hjerteligt velkommen til Mette til den nye 
sæson. Brasseriet har fået en omgang med nyt gulv, bar med 
meget mere, så glæd jer til at besøge Brasseriet. 

Husk at støtte Mette, så vi kan have et godt spisested i klubben.



Tak til alle der i sæsonen har bidraget med:

• at skabe en flot bane og et godt miljø omkring klubhuset
• at klubber i klubben er et godt sted at være
• at alle andre udvalg i klubben fungerer
• at skabe en god klub
• at skabe en positiv og konstruktion indstilling

En stor tak til alle ansatte, forpagtere mv. også en stor tak til 
Frederikshavn Golfklubs venner for deres store bidrag til
opkvalificering af golfbanen.

Endelig en stor tak til alle medlemmer – uden jer var der ingen 
Frederikshavn Golfklub



Spørgsmål og svar

Spørgsmål: Viggo Thomsen – hvor mange medlemmer er vi pt? 

Svar:  Hans Jørgen Nymark i år 2024 er vi 770 mod 800 medlemmer i 2023. Vi 
satser på at der kommer mange nye medlemmer i år, det plejer at gå lige op, 
men der er generelt nedgang i alle golf klubber så det er vigtigt at vi holder 
medlemstallet.



Baneudvalget v/Klaus Dybro

Klima:
Klimaet har ændret sig væsentligt over de seneste år, der kan være længe 
perioder hvor banen er rigtig våd og omvendt også meget tør i perioder.
Dette betyder at vi skal prøve at være på forkant i forhold til hvordan vi skal 
agere for at gøre det bedste for vores bane. 

Træer:
Hvorfor fælder vi træer? Det gør vi for at skabe det bedste betingelser for 
banen og især greens, det giver lys og luft og bedre vækstbetingelser.
Men også for at vi i det tørre perioder ikke har for mange træer der (stjæler) 
af vores sparsomme
vandforsyning.



Søer:
Vi har gennemført oprensning af vores søer, da dette var særdeles tiltrængt 
men også for at kunne beholde det vand vi til tider har meget brug for.

Bunkers:
Renoveres og opbygges løbende, greenbunker hul 6 sløjfet.

Generelt:
• Banen stod rigtig fint igennem sæsonen.
• Grøn omstilling– solceller -vand
• Beslutninger om Robotter og range
• Driving Range klargjort til fremtiden -vand – strøm- Wifi – ny opsamler-

vasker -og boldmaskine

Flemming Magnusson og de Tirsdagsfrivillige.



Baneudvalget 

Spørgsmål og svar:

Bemærkning: 

John Ditlev – stor ros til banen, den har aldrig stået så flot som i år og så 
tidligt på sæsonen, det skal nok blive godt.



SPONSORATER og Erhvervsnetværk v/ Brian Strøm

I 2023 havde vi et budget på kr. 540.000,- i sponsor indtægter men vi nåede 
et flot resultat på kr. 633.000,- og det er vi meget taknemmelige for og her 
skal lyde en stor tak til alle sponsorer som har støttet os. 

Vi skal derfor opfordrer vores medlemmer til i høj grad og bruge vores 
sponsorer privat, så vi kan være med til at give tilbage. Også i 2023 har vi 
afholdt flere arrangementer i sponsor netværket som også er en plan for at 
give sponsorer nået den anden vej. 

Igen en stor tak til alle sponsorer samt sponsorudvalget som hjælper 
klubben med at komme i mål.



Projektudvalget v/Dann Sørensen

151.840

63.035

30.819

32.216

ANTAL BESTILTE TIDER:

TURNERINGER/KLUBBER-I-KLUBBEN:

4.362

5.386

2.671

1.943

Medlemmer af projektudvalget er:
• Dann Sørensen
• Ove Christensen
• Phillip Søby Larsen
• Dann Sørensen
• Hans Jørgen Nymark
• Kim Stubbegaard Reese

Og udover de faste medlemmer inddrages relevante personer for de 
enkelte projekter. Det er jo primært baneudvalgsformand Klaus Dybro og 
chefgreenkeeper Adam som har været med i grupperne omkring 
opgaverne.
IDER I PE



Projektudvalget v/ Dann Sørensen

151.840

63.035

30.819

32.216

ANTAL BESTILTE TIDER:

TURNERINGER/KLUBBER-I-KLUBBEN:
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5.386

2.671

1.943

I begyndelsen af sidste år besluttede vi i bestyrelsen, at vi havde brug for en 
mere struktureret og systematiseret tilgang til at håndtere alle de projekter 
og ideer som opstår i klubben. Derfor oprettede vi et projektudvalg.

Projektudvalgets opgaver er som følger:
• Lerbæk
• Solceller keepergården
• Pumpesø
• Driving range
• Intermediate/par 3 bane
• Robotklippere
IDER I PE



Projektudvalget v/ Dann Sørensen

151.840
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30.819

32.216

ANTAL BESTILTE TIDER:

TURNERINGER/KLUBBER-I-KLUBBEN:
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2.671
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Vi har jo i klubben fokus på at være en del af den grønne omstilling. De projekter vi
prioriterer skal være med til at forbedre medlemmernes golfoplevelse, de skal være
økonomisk fordelagtige, have en god finansiering og i størst mulig grad være bæredygtige i
forhold til den grønne omstilling.

Vi fik i foråret 2023 installeret solceller på keepergården. Et 13000 kilowatts anlæg som blev
opsat med tilskud fra anlægsfonden (60.000) og som vil være med til at reducere elforbruget
betragteligt.



Projektudvalget v/ Dann Sørensen

151.840

63.035

30.819

32.216

ANTAL BESTILTE TIDER:

TURNERINGER/KLUBBER-I-KLUBBEN:

4.362

5.386

2.671

1.943

Pumpesø

De seneste års tørkeperioder og de tårnhøje udgifter til vand, fik os til 
at lede efter en måde at dels reducere udgifterne til vanding og dels 
gøre os mere selvforsynende i tilfælde af lignende tørkeperioder 
fremadrettet. 

Når pumpesøen ved hul 3 ikke kan bidrage med tilstrækkeligt med 
vand, er vi tvunget til at vande med drikkevand. Det er naturligvis dyrt 
og direkte dumt. 

Derfor søgte vi, og fik tilladelse til at bruge søen mellem hul 12 og 15 til 
vanding. Vi kan tage op til 3000 m3 vand om året, så det burde være 
tilstrækkeligt hvis eller snarere når vi igen bliver tørkeramte.



Projektudvalget v/ Dann Sørensen

151.840

63.035

30.819

32.216

ANTAL BESTILTE TIDER:

TURNERINGER/KLUBBER-I-KLUBBEN:

4.362

5.386

2.671

1.943

Intermediet/udvidelse par 3 bane

Vi blev i begyndelsen af året bevilget 240.000 kr. fra anlægsfonden til brug af en evt.
intermediet bane. Vi har haft mange overvejelser ang. sådan et projekt. Det skal 
selvfølgelig finansieres på fornuftig vis og derefter skal driften også være på plads.

Efter bl.a. møde med banearkitekt fra DGU, som påpegede at lignende projekter i 
andre klubber har vist sig at kræve 1200-1400 medlemmer, og at vi måske i stedet 
skulle prioritere andre opgaver såsom dræning og vanding af vores nuværende bane, 
besluttede vi at i denne omgang ikke gå videre med dette projekt.



Projektudvalget v/ Dann Sørensen

151.840

63.035

30.819

32.216

ANTAL BESTILTE TIDER:

TURNERINGER/KLUBBER-I-KLUBBEN:

4.362
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Lerbæk

En sund golfbane er bl.a. afhængig af tilstrækkeligt med sol og varme, og vi har nogle
udfordringer med dette på udvalgte huller. Derfor har vi søgt om tilladelse til at fælde nogle
træer omkring greens på hul 1, 8 og 15. 

Som det ses på sliden er disse greens meget påvirket af for lidt sol, og vi har lige nu en 
behandling af ansøgningen i gang hos miljøministeriet, og vi håber naturligvis på et positivt 
resultat når vi får et forventet svar i august.



Projektudvalget v/ Dann Sørensen

151.840

63.035

30.819

32.216

ANTAL BESTILTE TIDER:

TURNERINGER/KLUBBER-I-KLUBBEN:

4.362

5.386

2.671

1.943

Driving range

Driving rangen står overfor en større forandring, hvor vi satser på den grønne 
omstilling. Vi har jo allerede fået en robotklipper til græsset. Det er golfens venner 
der har sponsoreret denne, så tusind tak for det. Nu og i foråret sker der så det at 
vi får installeret en robot boldopsamler og en ny boldstation så vi alle får nye og 
rene bolde til at træne med.

Tak til alle sponsorer Anlægsfond, FGKV, SET PIPES, XL-BYG, Calundan, HL-byg

Robotklippere

I 2024 har vi tænkt os at fortsætte med forbedringer og igen med fokus på 
økonomi og grøn omstilling. Det er derfor besluttet at vi fra i år kommer til at se 5 
robotklippere klippe roughen. Det bliver spændende at se hvad de kan. vi har i al 
fald fået rigtig positive rapporter fra klubber der allerede har taget skridtet.



Projektudvalget v/ Dann Sørensen

151.840

63.035

30.819

32.216

ANTAL BESTILTE TIDER:

TURNERINGER/KLUBBER-I-KLUBBEN:

4.362

5.386

2.671

1.943

Som afslutning vil jeg gerne sige tak til alle som bidrager positivt til at 
gøre vores klub til noget særligt. 

Vi har brug for alle hænder og hjerner og er der nogen som kunne 
tænke sig at være en del af projektgruppen eller bare har nogle ideer de 
vil af med, så tag endelig kontakt til en af os fra bestyrelsen eller 
gruppen. 

Alle er velkomne. Tak



Lerbæk
Luftfoto marts 

2023

Hul 8 Hul 15

Hul 1



Turneringsudvalget ved Lene Understed Jacobsen

151.840

63.035

30.819

32.216

TOTAL ANTAL 
TIDER I 
PERIODEN:

ANTAL BESTILTE TIDER:

TURNERINGER/KLUBBER-I-KLUBBEN:

4.362

5.386

2.671

1.943



Turneringsudvalget v/ Lene Understed Jacobsen
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Igen i år har vi har mange god og sjove turneringer, bl.a. Audi Open men stor 
tilslutning og en lille sjov turnering kan nævnes Par 3 mesterskabet. Desuden lagde 
klubben bane til årets DM for seniorer, det forlød på terrassen at ikke alle spiller var 
lige begejstret for vores bane da de synes den var for svær. Igen i år har vi kunne 
følge med i Puk´s gode resultater ude omkring i Europa på LET, her har hendes far 
Anders støttet god om hende, så hun tager endnu et på LET. Til dem af jer som 
ønsker at følge hende ekstra kan I finde hendes side på Facebook. Det er ikke kun 
Puk som spiller rundt om, også Peter Have Jensen har gjort det godt, han blev i år 
udtaget til Landsholdet for veteraner – stor ros til ham også.



Turneringsudvalget v/ Lene Understed Jacobsen

151.840

63.035

30.819

32.216

TOTAL ANTAL 
TIDER I 
PERIODEN:

ANTAL BESTILTE TIDER:

TURNERINGER/KLUBBER-I-KLUBBEN:

4.362

5.386

2.671

1.943

Årgangs mesterskaberne og Klubmesterskaberne blev holdt over 2 
weekender – først årgangsmesterskabet i juni og klubmesterskabet i 
september. Begge turneringer med stor tilslutning. 

Året har også været fyldt med diverse divisionshold. 

Ingen turneringer uden regelkyndige – her skal lyde en stor tak til Johnny 
Kongsø og Søren Bjerregaard. 



KLUBMESTERSKABERNE

151.840

63.035

30.819

32.216

TOTAL ANTAL 
TIDER I 
PERIODEN:

ANTAL BESTILTE TIDER:

MEDLEMMER/GREENFEE:

TURNERINGER/KLUBBER-I-KLUBBEN:

4.362

5.386

2.671

1.943

KLUBMESTER 2023 DAMER 
CHARLOTTE MØLLER JENSEN

    
KLUBMESTER 2023 HERRER
SØREN BJERREGAARD 



NETTO- OG ÅRGANGSMESTRE

151.840

63.035

30.819

32.216

TOTAL ANTAL 
TIDER I 
PERIODEN:

ANTAL BESTILTE TIDER:

MEDLEMMER/GREENFEE:

TURNERINGER/KLUBBER-I-KLUBBEN:

4.362

5.386

2.671

1.943

JUNIOR  MARCUS GRØNLUND
UNGSENIOR  JACOB MAGNUSSON
MIDAGE  RENÉ HEJLESEN
SENIOR DAMER BRITTA S. ARENTSEN
SENIOR HERRER ANDERS HOLM
VETERAN DAMER LENE GADE
VETERAN HERRER PETER JENSEN
SUPER VETERAN KRISTIAN GUSTAFSON

NETTO DAMER TRINE HAUKALI
NETTO HERRER OSCAR SJÖKVIST



ELITEN

151.840

63.035

30.819

32.216

TOTAL ANTAL 
TIDER I 
PERIODEN:

ANTAL BESTILTE TIDER:
4.362

5.386

2.671

1.943

ELITEVETERANHOLD RYKKEDE NED I 2. DIVISION
4 HERREHOLD:
4. DIVISION BLEV NR. 2
5. DIVISION BLEV NR. 3
KVALHOLD 1 – BLEV NR. 1 – KUNNE IKKE RYKKE OP
KVALHOLD 2 – BLEV NR. 3
2 DAMEHOLD 
3. DIVISION – BLEV NR. 3
KVALHOLD BLEV NR. 2 OG RYKKEDE DESVÆRRE IKKE OP 



Spørgsmål og svar

151.840

63.035

30.819

32.216

TOTAL ANTAL 
TIDER I 
PERIODEN:

ANTAL BESTILTE TIDER:

TURNERINGER/KLUBBER-I-KLUBBEN:

4.362

5.386

2.671

1.943

Spørgsmål Hans Boesen: Når man ser i golfbox kan man se at er er 
booket til Ryde Cup og Solheim Cup, hvad giver de i matchfee og hvorfor 
kan men ikke tilmelde sig disse. 

Svar Lene U. Jacobsen: Ja, det er korrekt at de står i golfbox – begge 
turneringer er private og betaler et matchfee på kr. 100,- pr. låst tid.
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